
Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 24.11.2023 roku. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji.  

3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Opiniowanie projektu budżetu na 2024 rok. 

6. Dyskusja z radą sportu.  

7. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na najbliższe posiedzenie komisji. 

8. Przyjęcie porządku prac komisji na rok 2024.  

9. Sprawy bieżące. 

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 – 4. 

Przewodnicząca J. Radzięda otworzyła posiedzenie Komisji, powitała członków Komisji oraz stwierdziła 

prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek posiedzenia został zatwierdzony 

jednomyślnie.  

 

Ad. 5.  

• Dział 801 - oświata i wychowanie – kwota 69 474 701,14 zł - zaplanowano na podstawie 

wniosków dyrektorów jednostek oświatowych - wydatki na utrzymanie jednostek 

oświatowych w gminie. 

• Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego 31 823 501.00 

zł. 

Radna J. Pągowska poinformowała członków komisji o tym, że dyrektorzy szkół otrzymali informację z 

CUW-u o ilości środków do wykorzystania na potrzeby szkolne z działu tzw. „na dzieci ukraińskie”.  

OS. V. Pałącarz poinformowała członków komisji, że referat złożył wniosek o zwiększenie subwencji w 

związku ze wzrostem zadań oświatowych. Budżet dotyczący oświaty wciąż rośnie, ponieważ zadań jest 

coraz więcej. Jest co raz więcej opinii i orzeczeń o niepełnosprawnościach uczniów. Jeśli nie są one 

wprowadzone do SIO, to gmina musi je kredytować.  

Mieszkanka zapytała o wniosek dotyczący budowy sali gimnastycznej w Golęczewie. Wniosek był 

złożony 07.09.2023 roku do wójta gminy przez radę rodziców i również był złożony na zebraniu 

wiejskim w Golęczewie. Radna J. Pągowska odpowiedziała, że nie sądzi, aby wniosek był uwzględniony, 

ponieważ duże wnioski z wydatków inwestycyjnych były już omawiane na komisji budżetu i taki nie był 

omawiany. W budżecie są dwie pozycje dotyczące remontu szkoły w Golęczewie i to jest priorytet. OS 

V. Pałącarz dodała, że ww. wniosek nie uzyskał akceptacji.  

Radny M. Przybylski zaproponował mieszkance, że jeśli chodzi o budowę nowej szkoły, to należy 

zawnioskować do wójta o wykonanie diagnozy demograficznej, ponieważ muszą być twarde podstawy 

merytoryczne do tego, żeby rozpocząć czynności koncepcyjne i projektowe. Mieszkanka odparła, że 



demografia uniemożliwia wybudowanie szkoły, dlatego na zebraniu wiejskim zmieniono wniosek z 

budowy szkoły na budowę sali gimnastycznej.  

Z-ca wójta I. Ciok poinformowała radnych, że pierwsze założenie było takie, że w pierwszej kolejności 

realizowany będzie projekt na remont szkoły w Golęczewie ze względu na jej stan. Potem odbędzie się 

start w pojawiających się co roku ogłoszeniach dotyczących możliwości startowania o finansowanie 

zabytków po to, aby w przyszłym roku na jesień wystartować z projektem. Żeby to zrobić, to trzeba 

mieć kosztorys, projekt, projekt prac konserwatorskich i stąd decyzja, żeby w pierwszej kolejności 

zrealizować szkołę, a dopiero potem projekt przebudowy zespołu przedszkolno-szkolnego wraz z salą 

gimnastyczną. Plan zabaw nie będzie ruszany (remontowany), ponieważ będzie on terenem budowy 

podczas remontu szkoły.  

• Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - kwota 7 608 302,00 zł 

Przewodnicząca J. Radzięda poinformowała o wiadomości mailowej od dyrekcji CKiBP o potrzebie 

wymiany systemu klimatyzacji (kwota 80 tys. zł). 

Z-ca wójta I. Ciok oznajmiła, że nic na ww. temat nie wie. CKiBP nie wnioskowało do urzędu o środki na 

wymianę systemu klimatyzacji.  

• Kultura fizyczna – kwota 7 562 057,36 zł 

Radny Z. Hącia zapytał o losy wniosku z rady sołeckiej dotyczącego budowy boiska w Chludowie między 

ul. Tysiąclecia, a ul. Obornicką.  

Z-ca wójta I. Ciok odpowiedziała, że zgodnie z ustaleniami z radą sołecką w pierwszej kolejności 

zostanie ustalony projekt. Projekt się dzieje. Projektant otrzymał oczekiwania dorosłych mieszkańców 

Chludowa (z zebrania wiejskiego), jak i młodszych mieszkańców. Jest to zadanie na rok 2023. Po 

otrzymaniu kilku koncepcji zostanie zorganizowane spotkanie.  

Radny M. Przybylski zaznaczył, że od niedawna funkcjonuje Karta Mieszańca. Mieszkańcy posyłają 

dzieci na różnorodne zajęcia/treningi na terenie gminy i dodał, że organ wykonawczy powinien 

opracować system w którym rodzice mieliby ulgi dla dzieci w obiektach, które wynajmują gminne klubu 

sportowe. W chwili obecnej lwią część dotacji oddaje się gminie za wynajem obiektów. Idea, która 

przyświeca KM, to meldowanie się na terenie gminy.  

Suchary SL M. Rembicki oznajmił, że od dłuższego już czasu w klubie funkcjonuje zróżnicowanie na 

mieszkańca (zawodnika) z terenu gminy i zawodnika spoza gminy.  

Z-ca wójta I. Ciok zaznaczyła, że KM powstała m. in. po to, aby premiować osoby, które płacą podatki 

w gminie Suchy Las. Dotacje jakie otrzymują kluby sportowe są na prowadzenie działalności sportowej 

dla mieszkańców gminy. W kolejnym naborze prowadzonym przez np. Suchary, może być przydzielenie 

rabatu na podstawie numeru KM. 

Radny G. Słowiński poprosił, aby organ wykonawczy uwzględnił posiadanie KM dla osób, które 

wynajmują świetlice wiejskie i domy osiedlowe. Posiadanie karty powinno być bardziej premiowane. 

Wówczas umowa najmu powinna być spisana na osobę, która widnieje na karcie.  

Z-ca wójta I. Ciok odpowiedziała, że z tego co wie, to KM będzie powodowała ulgi w wynajmie sal 

zamiast tej, która funkcjonuje obecnie.  



Radny G. Słowiński złożył wniosek z zebrania mieszkańców Złotniki Osiedle do budżetu gminy i do WPF 

2024 – 2042 o nazwie: budowa szkoły podstawowej w Złotnikach.  

Radny M. Przybylski dodał, że ww. wniosek do budżetu na rok 2024 ma raczej charakter symboliczny, 

ponieważ proponowana kwota, to zaledwie 15 tys. zł na wykonanie koncepcji funkcjonalno-użytkowej. 

Kolejny rok, to kwota 150 tys. zł na powstanie projektu i uzyskanie pozwolenia na budowę. 2026 i 2027 

rok, to propozycja zrealizowania budowy (po 10 mln zł).  

Radny przypomniał historię planów powstania szkoły podstawowej (m. in. zakup działki pod usługi 

oświatowe, wyniki raportu diagnostycznego dla miejscowości Złotniki w zakresie rozwoju oświaty i 

konsultacji społecznych). Powstały również wnioski i 4 rekomendacje.  

Przewodnicząca J. Radzięda poprosiła radnego o streszczenie wypowiedzi i zapewniła, że cała 

przygotowana dokumentacja zostanie dołączona do protokołu.  

Radny M. Przybylski przypomniał, że na terenie osiedla BGR docelowo ma być 510 jednostek 

mieszkaniowych (1600 mieszkańców). Kolejne jednostki mieszkaniowe powstają na ul. Wrzosowej. 

Należy pamiętaj również o ul. Pigwowej i ul. Azaliowej i nowych lokalizacjach. W 2024 roku spłyną do 

Polski ogromne środki unijne. Cześć będzie przeznaczona na inwestycje pożytku publicznego, szkoły, 

szpitale, domy opieki. Gmina powinna być przygotowana na to, aby te środki móc absorbować. Jeśli 

nie będzie koncepcji i projektu, to tych pieniędzy gmina nie dostanie. O takich pieniądzach należy 

pomyśleć również jeśli chodzi o szkołę w Biedrusku (istnieje już koncepcja). Równocześnie powinno się 

wystąpić o środki dla szkoły w Złotnikach. Nie ma konieczności, aby na tego typu obiekty angażować 

tylko środki budżetowe. Radny dodał, że to jest wniosek, który ma otworzyć szansę to pozyskania 

środków zewnętrznych na budowę szkoły w Złotnikach. Nie obciąża on budżetu na rok 2024 i w 

zasadzie nie obciąża budżetu na rok 2025. Daje on realną szansę, aby te pieniądze uzyskać.  

Przewodnicząca J. Radzięda otworzyła dyskusję nad wnioskiem i dodała, że w pełni rozumie starania 

Złotnik o szkołę, natomiast sytuacja demograficzna jest, jaka jest. Przewodnicząca nie podziela 

nadmiernego optymizmu dotyczącego 1700 jednostek mieszkaniowych na terenie Nickla, ponieważ 

obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie zakłada tam mieszkaniówki. 

Gminie potrzebna jest globalna strategia oświatowa na najbliższe lata. W SP1 zaczyna się problem jeśli 

chodzi o ilość dzieci. Pani dyrektor prosiła komisję o poparcie dot. zmiany obwodów szkolnych, bo za 

chwilę nie będzie miała kogo uczyć. Przewodnicząca zaproponowała, aby złożyć również wniosek o 

przygotowanie strategii oświatowej.  

OS. V. Pałącarz poinformowała, że diagnozę można poszerzyć o kolejne lata.  

Przewodnicząca J. Radzięda odparła „nie” i dodała, że po równych dyskusjach wewnątrz rady, radni 

skłaniają się ku temu, żeby powstał zespół powołany przez wójta lub komisja doraźna ds. strategii 

oświatowej, a diagnoza będzie jej częścią. Radni chcieliby popracować nad strategią i mieć na nią jakiś 

wpływ. Nic nie stoi na przeszkodzie, żeby powstała komisja doraźna, a jednocześnie powstawała 

koncepcja funkcjonalno-użytkowa dla Złotnik. Jedyna obawa, to utrzymanie na wpół pustych szkół.  

Radny Z. Hącia poprosił o wzięcie pod uwagę, że dzieci ze Złotnik muszą dojeżdżać do szkół w Suchym 

Lesie. Szkoła też integruje mieszkańców i mają prawo mieć ją na swoim terenie.  

OS V. Pałącarz oznajmiła, że jest za tym, aby w pierwszej kolejności jeszcze raz wykonać diagnozę 

demograficzną. Poddawała analizie ilości dzieci w szkołach i widać wyraźnie, że jeżeli miałoby to być za 



6 lat, to zameldowanych dzieci (ur. 2019) na terenie Złotnik Osiedla jest 27, Złotniki Wieś 4, Jelonek 7, 

Złotniki os. Grzybowe 15 (dane pobrane z ewidencji ludności na dzień 24.11 br.). Czy dla takiej ilości 

dzieci można już dziś coś zakładać? Należałoby zrobić takie badanie jakie było wykonane w Biedrusku: 

wizyta u dewelopera i zadanie pytania „kiedy, w jakich latach” i nawet uzyskanie informacji o 

rodzinach, które będą się wprowadzać. Na dzień dzisiejszy liczby dzieci w Złotnikach są niskie. Pani 

Violetta podziela zdanie przewodniczącej J. Radziędy, bo dociera informacja ze szkół, że w Suchym 

Lesie faktycznie demografia jest niska. 

Radny M. Przybylski oznajmił, że pani Pałącarz popełnia błąd metodologiczny, ponieważ nie można 

określać demografii na podstawie dzieci zameldowanych w 2019 roku. Zostały wykonane dwie 

diagnozy: w Biedrusku i w Złotnikach. Demografię robi się w oparciu o migrację, która ma dwa rodzaje: 

naturalna (ujemna w gminie Suchy Las) i przesiedleńcza (ludzie migrują głównie z Poznania). Należy 

brać pod uwagę miejscowe plany i inwestycje już rozpoczęte. Radny nie brał pod uwagę planu Nickla, 

bo wówczas trzeba będzie wybudować kolejną szkołę lub dołączyć cały teren Nickla do SP1. Szkoła w 

Złotnikach nie pomieści dzieci z terenu Nickla. Radny dodał, że jest przeciwny strategiom. Gmina 

zapłaciła już nie małe pieniądze dot. Biedruska i Złotnik. Jeśli chodzi o Biedrusko, to szkoła jest 

budowana wbrew tej strategii, która mówi że należy wykorzystać bazę, która już istnieje. W Złotnikach 

jest zupełnie odwrotnie. Strategia wskazuje na rok 2025, aby rozpocząć konkretne budowanie szkoły. 

Czy dzieci mają być wypełniaczem dla szkół w Suchym Lesie, czy szkoła ma być blisko ich miejsca 

zamieszkania? Nie ma żadnego powodu, aby mieszkańcy Złotnik byli mieszkańcami drugiej kategorii, 

skoro płacą takie same podatki jak mieszkańcy Suchego Lasu.  

Radna J. Pągowska wyobraża sobie strategię oświatową jako taką, która nie zabroni gminie budowania 

w żadnej innej jednostce. Radna zgadza się z radnym Przybylskim, że na ten moment osiedle Złotniki 

jest najszybciej rozwijającym się dewelopersko osiedlem i tu dzieci przybywa najwięcej. Należy znaleźć 

narzędzie, aby ludzie się tam meldowali. Jeżeli strategia oświatowa pokarze, że któraś ze szkół w 

Suchym Lesie nie zapełni się przez obecnie funkcjonujące obwody, to należy coś z nią zrobić i wymyśleć 

jednocześnie realizując wniosek radnego Przybylskiego. Radna wyobraża sobie, że strategia opierałaby 

się na ludziach z branży (radni związani z oświatą, dyrektorzy szkół, kierownik OS, przewodnicząca 

KOKSiSS) i pokazałaby to, że należy zamknąć jedną ze szkół w Suchym Lesie i wybudować ją w 

Złotnikach. Należy pamiętać, że Biedrusko to jedyna jednostka, która posiada w mpzp taką ilość 

wielomieszkaniówki jak żadna inna jednostka. Radna będzie za poparciem wniosku radnych 

Przybylskiego i Słowińskiego i należy być przygotowanym na różnego rodzaju dofinansowania, które 

będą się pojawiały (koncepcja i projekt).  

Radny G. Słowiński zaznaczył, że znakomicie wie ile jest dzieci na osiedlu i obserwując ilość paczek 

świątecznych, to co roku jest ich wydawanych ok. 30 więcej (wiek 3 – 13 lat). W tym roku zaplanowano 

240 paczek. W przedszkolu Akademos jest 263 dzieci w projekcie budżetu na rok 2024.  

Radny M. Przybylski przypomniał prośbę skierowaną do pani Pałącarz o bardzo szczegółową informację 

struktury jednostek pomocniczych w 2019 roku w kwestii dzieci, które uczęszczają do poszczególnych 

szkół. Z tej informacji wynika, że gdyby w 2019 roku powstała szkoła w Złotnikach, to każda z trzech 

szkół podstawowych miałaby po ok. 500 uczniów. Radny zadeklarował chęć pomocy w opracowaniu 

nowej strategii i przypomniał, że gmina posiada strategię z 2013 roku uzupełnioną o diagnozę z 

Biedruska i ze Złotnik.  



Z-ca wójta I. Ciok oznajmiła, że jeżeli chodzi o pomysł na koncepcję i projekt, to lepszym rozwiązaniem 

byłoby rozszerzenie koncepcji programu funkcjonalnego o tyle, że w przypadku pojawienia się środków 

zewnętrznych, możliwość wystartowania w konkursie z tak przygotowanym dokumentem, który 

pozwoli na szybkie wykonanie projektu budowlanego i szybkie uzyskanie pozwolenia na budowę. 

Warunkiem tego jest przygotowanie bardzo rzetelnej koncepcji. Koncepcja za 15 tys. zł będzie raczej 

skromna i nie będzie obejmowała konsultacji z potencjalnym użytkownikiem. Z-ca wójta przypomniała, 

że gmina i tak będzie zobligowana do tego, żeby za kilka lat strategię gminną (w tym oświaty) 

przygotować.  

OS V. Pałącarz poinformowała, że jeżeli ktoś ze zgromadzonych wystąpi do ewidencji ludności urzędu 

gminy (dzieci zameldowane), to otrzyma te same dane o których pani kierownik poinformowała na 

początku komisji. Pojawia się pytanie, skoro budzą się wątpliwości, ile jest osób niezameldowanych? 

Przewodnicząca J. Radzięda zaznaczyła, że nikt nie wątpi w prawdziwość danych przedstawionych przez 

panią kierownik OS, ale przy analizie demograficznej powinno się badać nie ilość dzieci 

zameldowanych, a rzeczywistą ilość dzieci w szkołach.  

Suchary Suchy Las M. Rembicki zaproponował, aby poszerzyć strategię o zespół szkół 

ponadpodstawowych. Można by wykorzystać na taki cel strukturę szkoły SP1, a powiat mógłby się 

włączyć do takiego pomysłu. 

Z-ca wójta I. Ciok powtórzyła swoją propozycję dotyczącą zmiany kwot w proponowanym wniosku oraz 

merytoryki w postaci przeniesienia większego nacisku na rzetelne i bardzo dokładnie przygotowanie 

koncepcji funkcjonalno-użytkowej wraz z rzetelnymi wytycznymi do projektu. 

Radny M. Przybylski odparł, że propozycja jest bardzo interesująca, ale należy zwrócić uwagę na to, że 

przedstawiony dokument nazwany jest wnioskiem i może być zmodyfikowany w przygotowanych 

dokumentach budżetowych już wiążących. Może być zwiększona kwota i zmieniona nazwa. Radny 

dodał, że na pewno zgodzi się na propozycję pani wójt, jeśli będzie to modyfikacja wniosku, ale żeby 

tak mogło się stać, to wniosek musi być najpierw przegłosowany.  

Wniosek radnych ze Złotnik został przyjęty jednogłośnie za. 

Radny Z. Hącia zakomunikował, że w projekcie budżetu nie widzi remontu biblioteki w Chludowie, który 

jest konieczny.  

Z-ca wójta I. Ciok odpowiedziała, że budynek w całości łącznie z poszerzeniem obszaru biblioteki, 

remontem części spalonej został złożony jako wniosek o dofinansowanie zewnętrzne i gmina ma 

pozytywne rozpatrzenie części formalnej.  

Przewodnicząca J. Radzięda złożyła wniosek o przeniesienie (ze sportu) zadania dot. sfinansowania III 

ligi męskiej koszykówki kwotą 250 tys. zł na zadanie w ramach promocji gminy. Powód: stowarzyszenie 

nie jest w stanie się rozliczyć z takiej kwoty przy obecnej uchwale sportowej.  

Wniosek został przyjęty jednomyślnie za.  

Opinia komisja oświaty o budżecie i WPF na rok 2024: 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych zaopiniowała projekt budżetu na rok 2024 

pozytywnie jednomyślnie w uwzględnieniem wniosków komisji. 



Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych zaopiniowała Wieloletni Plan Finansowy 

pozytywnie jednomyślnie. 

Ad. 7. 

• Projekt uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Gminy Suchy Las z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz z podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024. 

OS J. Urbaniak omówiła projekt uchwały odczytując uzasadnienie:  

„Ustawa z dnia 24 kwietnia 2003 t. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (Dz. U z 2023 

r. poz. 571) nakłada na jednostki samorządu terytorialnego obowiązek uchwalania corocznego 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust' 3 

ustawy, w terminie do dnia 30 listopada roku poprzedzającego okres obowiązywania programu. 

Projekt programu został przygotowany zgodnie z zasadami określonymi w art 5a ust. l i 4 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r, o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, powstał na bazie aktualnie 

obowiązującego Programu Współpracy Gminy Suchy Las z organizacjami Pozarządowymi na 2023 rok, 

a także dotychczasowych doświadczeń Gminy ze współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Opracowując zapisy projektu programu brano pod uwagę doświadczenia innych samorządów z terenu 

powiatu poznańskiego, a także województwa wielkopolskiego. 

W ramach prac nad projektem programu odbyły się konsultacje z przedstawicielami organizacji 

pozarządowych przeprowadzone w sposób określony w uchwale w Ll48lll0 Rady Gminy Suchy Lasz dnia 

24 czerwca 2010 r w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi 

projektów aktów prawa miejscowego obwieszczenie Wójta Gminy Suchy Las o konsultacjach w dniach 

od 14 września 2023 r. do 2 października 2023 r. zostało opublikowane w BIP, na stronie internetowej 

Gminy oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy Suchy Las. Zgodnie z § 2 ww. uchwały w dniu 2 

października 2023 r. odbyło się zebranie konsultacyjne z przedstawicielami organizacji pozarządowych 

oraz podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy. W zebraniu udział wzięło 28 przedstawicieli ww. 

organizacji. 

Program współpracy na 2024 r. stanowi dokument określający w perspektywie rocznej cele, zasady, 

przedmiot i formy współpracy, a także priorytetowe zadania publiczne realizowane w ramach 

współpracy Gminy Suchy Las z organizacjami pozarządowymi prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rzecz jej mieszkańców. Program jest istotnym elementem lokalnej polityki społecznej i 

finansowej Gminy oraz wyrazem zaangażowania sucholeskiego samorządu i organizacji 

pozarządowych w tworzeniu optymalnego planu współdziałania na zasadach uczciwej konkurencji i 

jawności. Dokument ten określa ramy wzajemnej współpracy dla dobra i rozwoju lokalnej społeczności. 

Projekt programu prognozuje wydatkowanie w  2024 r. kwoty 2 371 300 zł na realizację zleconych 

organizacjom pozarządowym przez Gminę zadań publicznych, z podziałem na sześć głównych 

obszarów zadań. ostateczna wysokość tej kwoty uzależniona będzie od poziomu środków finansowych 

przeznaczonych na ten cel w uchwale budżetowej Gminy Suchy Las na 2024 r.” 

Na pytanie przewodniczącej J. Radziędy, czy rada sportu opiniowała projekt i czy są jakieś uwagi ze 

strony rady pan M. Rembicki odpowiedział, że formalnego spotkania nie było, ponieważ każdy z 

członków rady sportu był na spotkaniu z organizacjami. Gminna rada sportu nie wnosiła uwag.  



Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie.  

• Projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc Gminy Suchy Las w zakresie dożywiania na lata 2024-2028”. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie. 

• Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego, uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego w 

postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem ”Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie. 

• Projekt uchwały sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie. 

• Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Statutu Centrum Kultury i Biblioteki Publicznej 

Gminy Suchy Las. 

Projekt uchwały nie został opiniowany ze względu na brak uzasadnienia.  

Ad. 6. 

Gminna Rada Sportu M. Rembicki poinformował członków komisji, że 27.11 br. odbędzie się spotkanie 

w sprawie zaopiniowania nagród i stypendiów na wniosek wójta gminy. Jest ponad 40 wniosków. Po 

spotkaniach i rozmowach z wójtem wiadomo, że rok przyszły polegać będzie na kontynuowaniu tego, 

co już jest, czyli centrum sztuk walki i sala gimnastyczna SP1. W najbliższym czasie pojawi się pismo od 

rodziców SP1 i SP2 w sprawie powierzchni boiska przy ul. Poziomkowej, na którym nie spełniają się już 

zadania drenażu. Gminna Rada Sportu chciałaby być ciałem konsultacyjnym, które jest do dyspozycji 

na etapie projektowania i koncepcji po to, aby obiekty spełniały wszelkie normy.  

Radna J. Pągowska oznajmiła, że gmina powinna korzystać z wiedzy i doświadczeń osób korzystających 

z obiektów i prowadzących stowarzyszenia.  

Ad. 8. 

Przewodnicząca J. Radzięda przedstawiła plan pracy komisji na rok 2024.  

Członkowie komisji zaopiniowali plan pracy KOKSiSS na 2024 rok pozytywnie jednomyślnie. 

Ad. 9 – 11. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokółowała:         Przewodnicząca: 

Justyna Krawczyk        Joanna Radzięda 


